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BESPREKING TOEGANKELIJKHEIDSAMBITIE   
in raadscommissie W&I  (18 mei 2016) 

 
 
Geachte raadsfracties,  
 
het CDA ziet door de steun voor de motie ‘Drempel lager, betere 
toegankelijkheid,’ evenals de motie om te streven naar de Europese 
Toegankelijkheidsaward, dat alle partijen in de raad  iets voelen bij 
het thema toegankelijkheid.  Alle partijen hebben aangegeven, ‘Wij 
vinden toegankelijkheid belangrijk!’. Dat is uiteraard de eerste stap.  
In de teksten van de partijen lijkt vooralsnog geen onderscheid te 
zitten.  Om te voorkomen dat het slechts bij uitgesproken woorden 
blijft wil het CDA ‘de Toegankelijkheidsambitie’ agenderen om ook 
van de raadsfracties te horen, waartoe ze bereid zijn om de 
uitgesproken ambities te halen.  
 
 
Naar aanleiding van de motie Drempel lager, betere toegankelijkheid 
is het college in gesprek gegaan met ondernemers om ook met hen te 
kijken waar de toegankelijkheid beter kan.  De brief van 9-12-2015 
was voor het CDA een reden om het punt verder op te pakken, omdat 
het dreigde weinig concreet te worden. Op 23 maart 2016 
organiseerde het CDA een open symposium over toegankelijkheid.  
Ervaringsdeskundigen, een VN ambassadrice voor het verdrag voor 
de rechten van mensen met een beperking, de stadsergonoom van de 
gemeente Zwolle,  het expertisecentrum voor slechtzienden en 
blinden de Koninklijke Visio, een afvaardiging van het GCC en 
studenten van de opleiding Human en Technologie werkten mee aan 
het symposium.  
 
 
Opgaves die bij het symposium naar voren kwamen: 
 
Zichtbaarheid & Bewustwording 
Toegankelijkheid is van groot belang om mee te kunnen doen. Toch is 
het voor mensen die geen beperking hebben vaak niet duidelijk dat 
situaties ontoegankelijk zijn.  Veelal zijn signalen van moeilijke 
toegankelijkheid niet bewust bekend bij stadjers en ondernemers. 
Bewustwording is een punt waar meer op ingezet kan worden, zo 



kan er door burgers en ondernemers beter op worden ingespeeld. Dit 
filmpje geeft een indruk van de obstakels die mensen tegen kunnen 
komen. https://www.youtube.com/watch?v=Whu8-BOour4 
 
*Is uw fractie bereid om in te zetten op meer zichtbaarheid en 
bewustwording? 
 
De gemeente Zwolle heeft een aparte ambtenaar die de 
Toegankelijkheid in de gaten houdt. 
 
*Zou er ook één aanspreekpunt moeten zijn bij de gemeente 
Groningen?.  
 
Slimme oplossingen 
Er zijn allerlei obstakels in de stad. De een is makkelijk te verhelpen, 
denk aan drempelplanken, of goed fietsparkeergedrag. Maar er zijn 
ook knelpunten die minder makkelijk op te lossen zijn zoals panden 
met hoge monumentale trappen en horecagelegenheden die geen 
invalidentoilet hebben. De oproep op het symposium is ‘denk out of 
the box’ of sterker nog ‘er is geen box’. Vraag niet het onmogelijke 
maar zoek verbindingen om zo tot een inclusief aanbod te komen. 
 
*Ziet uw fractie ook een rol voor de gemeente om slimme oplossingen 
voor toegankelijkheidsproblemen aan te jagen, te stimuleren en te 
faciliteren? 
 
*Welke concrete doelen zou uw fractie voor ogen hebben om de 
toegankelijkheid in Groningen te verbeteren? 
 
 
Vervolg 
De bespreking kan een opmaat zijn naar een initiatiefvoorstel samen 
met zoveel mogelijk fracties die met ons de ambitie delen om de 
meest toegankelijke stad van Nederland en Europa te worden. 
 
 
Fractie CDA, 
 
Anne Kuik.  
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